
I henhold til reglerne om 10 dages forespørgsler fremsender jeg hermed følgende 4 spørgsmål til 
besvarelse. 
 
1) Der ønskes en afklaring på om de 17. Mio til senere børnehavestart er omfattet af en finansiering der er 
udmøntet ud fra kommunale midler eller fra Statstilskuddet givet til minimumsnormeringer i kommunerne. 
 
2) I fald at det er midler fra statstilskuddet nogle eller dele af pengene kommer fra til senere 
børnehavestart er det i så fald en lovlig praksis?  
 
3) Er der en oversigt over hvordan midlerne vil blive anvendt i dagtilbuddene?  
      
4) Vil det genere flere ansatte, ud fra at forældrene nu betaler vuggestuetakst 1 md. mere? 
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